



Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

Date: 27 November 2025
Reference: ADH/HA-MD/008/2025

Sub: Results of Board of Directors' Meeting for Alpha Dhabi Holding PJSC (the "Company").

Further to our disclosure dated 24 November 2025 notifying the Abu Dhabi Securities Exchange of the scheduled meeting of the Company's Board of Directors, please be informed that the Board meeting was duly convened on the above-mentioned date at 8:00 AM.

The meeting included discussions on various business matters and potential transactions related to the Group.

Any material developments arising from these matters will be disclosed in accordance with the applicable governance and disclosure requirements of the Exchange.

Yours faithfully,

box SIGN 13KY939Q-1X9RRYJ8

حمد سالم العامري - العضو المنتدب
Hamad Salem Alameri – Managing Director

Copy to:

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority (SCA)
Abu Dhabi, UAE



السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

التاريخ: 27 نوفمبر 2025
المرجع: ADH/HA-MD/008/2025

الموضوع: إفصاح نتائج قرار مجلس إدارة شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع ("الشركة").

عطفًا على إفصاحنا المؤرخ في 24 نوفمبر 2025 والذي تضمن إشعاركم باجتماع مجلس إدارة الشركة، نحيطكم علماً بأنه تم عقد الاجتماع في التاريخ المذكور أعلاه، الساعة 08:00 صباحاً.

وقد تضمن الاجتماع مناقشة عدد من الأعمال الخاصة بالمجموعة وبعض الصفقات المحتملة.

وسيتم الإفصاح عن أي تطورات جوهرية تنشأ عن تلك الموضوعات وفقاً لمتطلبات الحوكمة وقواعد الإفصاح المعمول بها لدى السوق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

نسخة إلى:

سعادة وليد سعيد عبد السلام العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة